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Referat fra FAU-møte Disen FAU 
 

Dato:  04.01.2021 

Tid:  18.30 - 20.30  

Sted:  Møtet ble avholdt via Zoom pga COVID-19-situasjonen. 

 

Dagsorden 

 

Sak 
nr: 

Sak: Ansvar/frist: 

01.01 Velkommen og godkjenning av dagsorden 

 

 

02.01 Orientering fra skolen 

Skolen forbereder en mulig overgang til rødt nivå og planlegger 
hvordan dette skal organiseres. Dette handler mest om smittevern, 
avstand og størrelse på elevgrupper. På rødt nivå skal elevene 
være i grupper med en lærer på 14-15 elever (1-4 trinn) og 20-21 
elever (5-7 trinn).  

Elevene deles i mindre grupper, kan ikke nødvendigvis ha sin egen 
lærer under rødt nivå, og alt personell ved skolen må da tas i bruk. 
Alle kohorter skal ha et eget klasserom. Alle plasser skal ha en 1 
meter avstand. AKS vil også gjennomføres i samme kohort og ved 
egen plass i klasserommet. Det vil innføres noe mer håndvask.  

Mye mer oppdeling av utearealene. Kun to kohorter (28 elever) kan 
være sammen på uteområdene. Disen skoles mangel på 
uteområder gjør at man må ha noe hjemmeskole for 5-7 trinn (1 
eller 2 dager per uke). Det legges ikke opp til uteskole i januar. 

Foreldre får ikke komme lenger enn til skolegrensen.   

Driftsstyret ved Disen skal avholde møte i neste uke. 

 

Rektor 

02.01 Forberede vårens foreldremøter 

 

FAU begynner å forberede vårens foreldremøter. FAU vil oppdatere 

presentasjonen til bruk i foreldremøtene, minne skolen om at nye 

FAU-ere må velges på foreldremøtene, og minne skolen på at 

lærerne må invitere klassekontakter til planleggingsmøte med 

klassestyrer/teamledere for å forberede foreldremøtene. 

 

På foreldremøtene vil det være viktig å vise hvordan man registrerer 

seg med kontaktinformasjon i Skolemelding-appen. 

 

Styret og 
innspill fra 
alle 
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03.01 Orientering fra faggruppene i AKS 

AKS gruppa 

Skal ha møte med Marie (leder på FAU) til møte om rødt nivå på 
AKS, følge opp uteområdet for 2 klasse. 

Trafikkgruppa 

Har gjennomført trafikkvandring med elevene og gjennomført en 
spørreundersøkelse om trafikksikkerhet rundt skolen. 

Gode formål 

Har planlagt befaring med Bymiljøråden i januar for å se på 
gapahuken, og har fått tilbakemelding om at den må være 
frittstående. Dette vil være fordyrende og det skal søkes på ekstra 
eksterne midler til dette.  

Fagkveld 

Det planlegges ny fagkveld den 19. januar med sosiallærer og 
fagterapeut om trivsel på skolen. Det planlegges også et senere 
møte med Barnevakten.no om nettvett og digital oppstart (som vil 
omhandle bl.a. grensesetting og nettid). 

 

 

04.01 Eventuelt 
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Oppmøte: 
 

 21.
09 

05.
10 

02.11 07.12 04.01 xx.0
2 

xx.03 xx.04 xx.05 xx.06 

1a X X X X X      

1b X X X X X      

1c X X X X X      

2a X X X X X      

2b X X X  X      

2c X - X X X      

2d - X X X       

2e X X X X X      

2f X X X X X      

3a - - X X X      

3b X X X X X      

3c X X X  X      

3d X X X X X      

3e X X X  X      

3f X X X X X      

4a - X X X X      

4b X X X X X      

4c X X - X X      

5a X X X X X      

5b - X X X X      

5c X X X X       

6a X - - X X      

6b X X X X X      

6c X - X X X      

7a - - X X X      
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7b - X X X X      

7c X X X X X      

 


